
Tilo Schabert教授系列讲座和研讨 

  

主讲人Speaker：Dr.. Tilo Schabert 德国爱尔兰根纽伦堡大学教授 

主持人Moderator：Dr. Li Qiang 北京大学政府管理学院教授 

  

主题一Topi1：论亚里士多德On Aristotle 

时间：2014年4月3日（周四）下午15:00-18:00 

Time: April 3rd (Thursday), 2014, 15:00-18:00pm 

地点：北京大学政府管理学院廖凯原楼134室 

Place：Room134, Leo KoGuan Building (School of Government) 

主题二Topic 2：沃格林思想研究The Thought of Eric Voegelin 

时间：2014年4月8日（周二）上午08:30-11:30 

Time: April 8th (Tuesday), 2014, 08:30-11:30am 

地点：北京大学政府管理学院廖凯原楼503室 

Place：Room503, Leo KoGuan Building (School of Government) 

主题三Topic 3：什么迫使人类建立社会——论社会的起源What is it that compels 

human beings to create a society? On the physical and spatial origins of society 

时间：2014年4月11日（周五）下午15:00-18:00 

Time: April 11th (Friday), 2014, 15:00-18:00pm 

地点：北京大学政府管理学院廖凯原楼134室 

Place：Room134, Leo KoGuan Building (School of Government) 

主题四Topic 4：论宪政主义On Constitutioalism 

时间：2014年4月15日（周二）上午08:30-11:30 

Time: April 15th (Tuesday), 2014, 08:30-11:30am 

地点：北京大学政府管理学院廖凯原楼503室 



Place：Room503, Leo KoGuan Building (School of Government) 

 

Dr. Tilo Schabert is Professor Emeritus at the University of Erlangen-Nuremburg and author 

of numerous books in political science. He served as the Secretary General of theInternational 

Council for Philosophy and Human Sciences (UNESCO) in 1995-1996. Among recent 

books: Boston Politics: The Creativity of Power, Modernity and history, Religions - The 

Religious Experience, Humans at War, at Peace with Nature, etc. 

Tilo 

Schabert博士是德国爱尔兰根纽伦堡大学政治学教授，曾写作大量政治学著作。他曾于
1995-

1996年期间担任联合国教科文组织国际哲学与人文科学理事会秘书长。其著作包括《

波士顿政治》《现代性与历史》《宗教与宗教体验》《人类与自然之间的战争与和平

》等 

 

 


